

Central Kowloon Route

15 September 2023

CKR Mid-Autumn Festival Lantern Carnival

The Central Kowloon Route (CKR) project team organised the CKR Mid-Autumn Festival Lantern Carnival at the CKR Community Liaison Centre (CLC) from 15 to 28 September 2023, in celebration of the Mid-Autumn tradition. The event aimed to foster community engagement and celebrate the spirit of reunion during this festive occasion. Activities included lantern-making workshops, lantern displays, and a lantern riddle game along the hoarding on Long Yuet Street. The carnival kicked off with an Opening Ceremony on 15 September 2023, marking the start of two weeks filled with traditional celebrations.

中九龍幹線「中秋燈彩繽紛慶典」

為慶祝中秋佳節，中九龍幹線工程團隊於 2023 年 9 月 15 日至 28 日在中九龍幹線社區聯絡中心舉辦「中秋燈彩繽紛慶典」，旨在透過節慶活動，促進社區與工程團隊之間的互動與交流。慶典活動包括燈籠製作工作坊、花燈展覽以及位於朗月街圍板的燈謎遊戲等。慶典於 2023 年 9 月 15 日舉行啟動禮，為連續兩星期的傳統慶祝活動揭開序幕。



